
LATVIJAS ALPĪNISTU SAVIENĪBAS  

VALDES SĒDE 

PROTOKOLA Nr. 01-23 

10.01.2023. 

Zoom 

Valdes sēdes laiks 18:00 – 19:46 

Sēdē piedalās: Normunds Reinbergs, Valdis Puriņš, Nauris Hofmanis, Linda Gruzīte, Māra Vilciņa 

Protokolē: N.Reinbergs 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Aldara torni 

2. Biedrības Kāpšanas tornis uzņemšana LAS 

3. 2023.gada Latvijas izlases kāpšanas sportā apstiprināšana 

4. Neapmaksātie rēķini par 2022.gadu 

5. Par dalību IFSC pilnsapulcē 29.03.-1.04.2023. Singapūrā 

6. Ziedojums Polijas kāpšanas federācijai, atbalstot Ukrainas sportistu uzņemšanu un treniņus 

7. Jautājumu un atbilžu sesija 

8. Daugmales finanšu atskaite 

9. Par ES projektiem un iespējām 2023.gadā 

10. Citi jautājumi 

 

1. Par Aldara torni 

Lēmums: Apstiprināt Aldara kāpšanas torņa lietošanas noteikumus. N. Reinbergam iesnigt 

noteikumus Rīgas domes Attīstības departamentam 

2. Biedrības Kāpšanas tornis uzņemšana LAS 

Lēmums: Uzņemt biedrību “Kāpšanas tornis” LAS. Samaksātā biedru nauda ir par 2023.gadu. 

3. 2023.gada Latvijas izlases kāpšanas sportā apstiprināšana 

Lēmums: Apstiprināt Latvijas izlasi kāpšanas sportā 2023.gadam 

4. Neapmaksātie rēķini par 2022.gadu 

Lēmums: 300 EUR pat IFSC E komandas dalības maksām apmaksāt no ziedojumiem 

BMC rēķinu par 102,90 GBP par dalību IFSC E pilnsapulcē Mančesterā neapmaksāt līdz 

2023.gada budžeta apstiprināšanai. 

5. Par dalību IFSC pilnsapulcē 29.03.-1.04.2023. Singapūrā 

Lēmums: Pilnvarot N.Reinbergu pārstāvēt LAS pilnsapulcē klātienē. Par dalības izmaksām 

spriest 2023.gada budžeta kontekstā 

6. Ziedojums Polijas kāpšanas federācijai, atbalstot Ukrainas sportistu uzņemšanu un treniņus 

Lēmums: M.Vilciņai precizēt ziedojuma summu un pārskaitīt naudu Polijas Alpīnisma 

federācijai (PZA. http://pza4ua.pl/en/) 

7. Jautājumu un atbilžu sesija 



Lēmums: Pirmo reizi organizēt Q&A vai Jautājumu  un atbilžu sesiju ZOOM ar iespēju 

pieslēgties ikvienam un uzdot jautājumus vai iesniegt preikšlikumus LAS valdei. J&A sesija 

notiks pirms pilnsapulces 7.03. plkst.18:00 

8. Daugmales finanšu atskaite 

Lēmums: Turpmāk neuzticēt atbildību par  BJC Daugmale piešķirto līdzekļu izlietojumu 

K.Vilkam. BJC Daugmale šim pienākumam jādeliģē cits pārstāvis. 

9. Par ES projektiem un iespējām 2023.gadā 

N.Reinbergs informēja par 2023.gada iespējām piesaistīt ES finansējumus 

Lēmums: Izskatīt jautājumu komisijās. 

10. Citi jautājumi 

10.1. LSFP ikgadējās atskaites. Lēmums. Biedriem iesūtīt atkaites līdz 16.01.2023. 

10.2. 11.02. Notiks 2022. Kalnu sezonas noslēgumu pasākums Kalnciema ielā 28. Pasākuma 

ietvaros notiks fortokonkurss “Laime ir kalnos” 

 

 

Sasaukt nākamo valdes sēdi pēc nepieciešamības, bet ne vēlāk kā 7.02.2023. 


